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ZÁPIS
z 11. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 19.12.2011

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 20
Omluveni : Josef Zpěvák
Přišli později : 0

Zapisovatelka: Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: pan Jiří Dvořáček, Ing. Jaroslav Mokrý

Návrhová komise: pí. Kamila Poláchová, Ing. Vladimír Lang, Mgr. Taťána Škarková, pan Pavel 
Procházka
      
              
1. ZAHÁJENÍ, SLIB ZASTUPITELE MĚSTA, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ 

ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, 
PLNĚNÍ USNESENÍ  

11. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.08 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 20 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – Vzhledem k tomu, že se dne 10.11.2011 vzdal mandátu Ing. Michal Šotner, kandidující za 
volební stranu „Občanská demokratická strana“, měl by jako 4. náhradník kandidátky této strany, 
v souladu s ustanovením § 56 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 
některých zákonů, nastoupit na jeho místo pan Rudolf Holátko.

Přistupme ke složení slibu člena zastupitelstva města Moravský Krumlov. Starosta čte slib………

Rudolf Holátko – řekl „Slibuji“ a stvrdil svůj slib podpisem.

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města schvaluje odměnu panu Rudolfovi Holátkovi za výkon člena ZM Moravský 
Krumlov v navrhované výši s účinností od 19.12.2011.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - HOLÁTKO Rudolf

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: pan Jiří Dvořáček, Ing. Jaroslav Mokrý

     Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - DVOŘÁČEK Jiří 

Byla navržena návrhová komise ve složení: pí. Kamila Poláchová, Ing. Vladimír Lang, Mgr. 
Taťána Škarková, pan Pavel Procházka

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 – ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., POLÁCHOVÁ Kamila

2. VOLBA ČLENŮ RADY MĚSTA 

Starosta – nyní přistupme k volbě radních – táži se na návrhy? Byla navržena Mgr. Taťána Škarková. 
Mgr. Škarková – nepřijímám. Starosta – dobře, pokud tedy jiné návrhy nejsou, rada města připraví 
materiál do příštího ZM – změnit počet členů na nynějších 5. 

3. INTERPELACE

Pí. Polachová – chtěla bych všem, kteří se podíleli na uskutečnění akce „Pohádkové Vánoce“ 
poděkovat. Pan Procházka – problém vyvážení jímek – ne všechny nemovitosti jsou napojeny na 
čističku ČOV. Dále v chráněné krajinné oblasti leží spousta stromů, které ale bohužel nejdou těžit. Co 
s tím? Prosím vyřešit. A také jsem poslal fotografie – nebezpečná místa v M.K. – jsou dvě u tunelu a u 
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mostu. Starosta - Na příští ZM připravíme odpověď. Místostarosta – řešíme u pozemků jejich 
vlastníky, jakmile bude vyřešeno, začneme řešit chodníky. Mgr. Košíček – děkuji odboru dopravy, že 
při tak rozsáhlých akcích odvedli kus dobré práce. Pan Vybíral – značka STOP na přejezdu vlakového 
nádraží + divný tvar ostrůvku, dále odpočívadlo na Floriánku zdevastované. Co je pravdy na tom, že 
na Floriánku vandalové ukradly rýny? Starosta – ostrůvek projektovali inženýři. Co se týče 
odpočívadla, je již vydán příkaz k jeho likvidaci. A ano nějaký vandal, dacan, ukradl rýny na 
Floriánku. 

4.   ZPRÁVA O PRŮBĚHU SPRÁVNÍHO ŘÍZENÍ OHLEDNĚ VÝSTAVBY BIOPLYNOVÉ 
STANICE ADÉLA V MORAVSKÉM KRUMLOVĚ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – umožní zastupitelé vstup občanů k tomuto tématu? 
Návrh usnesení :
ZM schvaluje diskuzi z řad přítomných občanů k BPS v tomto bodě.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Paní Kočí – dávám návrh na revokaci usnesení z 5. ZM v plném znění. Paní Kocábová – chci 
poprosit, aby se revokovalo usnesení z 15. RM. Starosta - ZM se k tomuto problému nebude 
vyjadřovat, je v dikci RM. 

Nový návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města revokuje po všeobecné diskuzi s ohledem na stav řešení problémů 
spojených s realizací projektu : „ZBS v Moravském Krumlově“, možné dopady na město a obce 
v rámci ORP, společně s reakcí na argumenty předložené na veřejném projednávání konaném 
dne 14.11.2011 a výsledky petičních akcí občanů města Moravský Krumlov, své usnesení č. 
6/2011, bod 8.1. přijaté na 5. zasedání ZM konaném dne 2.5.2011, a to v plném znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, KOCANDA Vlastimil, Ing., 
KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ 
Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr.

Starosta - RM na svém dalším jednání projedná další kroky. Děkuji aktivitám petičních výborů –
vyburcovali aktivitu občanů.
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Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o průběhu správního řízení ohledně výstavby 
bioplynové stanice Adéla v Moravském Krumlově. 

Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemků parc. č. 2034/20 o výměře 894 m2 a parc. č.
2034/19 o výměře 2.136 m2 vedených na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov f. bc engineering
s.r.o., Sloup 192, 671 73 Sloup

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, KOCANDA Vlastimil, Ing., 
KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ 
Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr.

5.  KONTROLA ÚKOLŮ RADY A ZASTUPITELSTVA MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV -
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál.
Paní Poláchová – bod č. 5 – ZM ukládá RM – návrh na zrušení tisku usnesení 
v Moravskokrumlovských novinách – bod je již splněn. Tam už není zveřejněno. Bod vypustit.

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov.

6.   ZPRÁVA O ČINNOSTI RADY MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

7.   DODATEČNÝ MATERIÁL - ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU
KONANÉHO DNE 12.12.2011– předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, předseda FV

Ing. Mokrý – krátký komentář – dobrý výběr daní, vyhláška o odpadech 500,- Kč/1 občana na rok 
2012, chybí sloupce u PO, metodika vyúčtování rozpočtu PO, jednotná úprava. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis ze zasedání finančního výboru ze dne 12.12.2011.
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8.   ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ Č. 23/2011 AŽ 31/2011 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Rozpočtové opatření č.23/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 23/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - POLÁCHOVÁ Kamila

Rozpočtové opatření č.24/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 24/2011 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č.25/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 25/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří,  JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 3 – HOLÁTKO Rudolf,  VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef Ing.

      Zdrželi se: 1 - POLÁCHOVÁ Kamila
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Rozpočtové opatření č.26/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 26/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č.27/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 27/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č.28/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 28/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Rozpočtové opatření č.29/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 29/2011 provedené Radou města 
Moravský Krumlov v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA
Tomáš, Mgr.

Proti: 2 – VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef Ing.

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č.30/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 30/2011 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr.

Proti: 2 – VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef Ing.

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č.31/2011

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 31/2011 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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9.   OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA Č. 3/2011 – MÍSTNÍ POPLATEK ZA PROVOZ 
SYSTÉMU SHROMAŽĎOVÁNÍ, SBĚRU, PŘEPRAVY, TŘÍDĚNÍ, VYUŽÍVÁNÍ A
ODSTRAŇOVÁNÍ KOMUNÁLNÍCH ODPADŮ – PRO ROK 2012 - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. V dodatečných materiálech – úpravy daného bodu – návrh dodatku je 
500,- Kč/ 1 osoba. Bc. Procházka – navrhuji 0 Kč, zvedla se daň, nebudeme poplatek vybírat, ulevíme 
tím rodinám. Pan Vybíral – ubývá stále více lidí, co platí popelnice. Přibývá neplatičů. Jak se k tomu 
město staví? Starosta – neplatiči jsou vyzýváni, pokutování následně putuje k přestupkové komisi, 
máme jedno z nejlepších vybírání za odpady v okolí. 

Návrh usnesení : 
Změna ceny 0,- Kč/poplatek/osoba/rok 2012 OZV č. 3/2011.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 3 – PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., VYBÍRAL Josef

Proti: 15 - BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

      Zdrželi se: 2 - SOUČEK Miloslav, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing.  

Původní návrh - Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2011 – Místní poplatek za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů – pro rok 2012.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, SOUČEK Miloslav, Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 3 – VYBÍRAL Josef, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc.   

      Zdrželi se: 0 

10. NÁVRH ROZPOČTOVÉHO PROVIZORIA PRO ROK 2012 - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál.

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové provizorium pro rok 2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., 
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PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., 

Proti: 5 - BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, VYBÍRAL Josef, 
POLÁCHOVÁ Kamila  

      Zdrželi se: 0

11. KOLEKTIVNÍ SMLOUVA NA ROK 2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

Starosta - představuje materiál. Ke kolektivní smlouvě se ZM nemá právo vyjádřit, pouze k fondu 
FKSP. 

Návrh usnesení : 
ZM schvaluje rozpočet fondu FKSP na rok 2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 3 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef, POLÁCHOVÁ Kamila   

      Zdrželi se: 4 – DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Bc.

ZM bere na vědomí Kolektivní smlouvu města Moravský Krumlov na rok 2012 a znění Zásad 
pro čerpání fondu FKSP.

ZM ukládá tajemníkovi MěÚ seznámit prokazatelným způsobem všechny zaměstnance města 
s novou Kolektivní smlouvou na rok 2012. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

Zdrželi se: 2 – DVOŘÁČEK Jiří, VYBÍRAL Josef

12. SMLOUVA O POSKYTNUTÍ DOTACE PRO SDH V ROCE 2011 - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Ing. Blaha – poskytnutí dotace a smlouva podléhají schvalovací dikci ZM – musí být mimořádná RM, 
proč nebylo svoláno ZM? Starosta – aby došlo k rychlému odsouhlasení, kvůli datu – nestihlo svolat 
v daném termínu. Nevidím v tom problém. Tajemník – v dodat. materiálech je další dotace – termíny, 
které nám syčí – schválit dodatečně – vina Krajského úřadu JmK – vždy dávají šílené termíny. 
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Ing. Blaha – termín je více než měsíc. Starosta – máte pravdu – svolání jen k tomuto bodu je mrhání 
Vaším časem. Jde o přijetí dotace. Peníze nám budou připsány na účet a my je přijmeme, nic jiného. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje postup RM ve věci administrace Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK č: 
10539/11/OKH subjektu: JmK, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ:70888337 ve výši 25.890,-
Kč  na výdaje spojené se zabezpečením akceschopnosti jednotek SDH na rok 2011.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr.

Proti: 2 - VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef Ing.   

      Zdrželi se: 0 

13. SMLOUVA O PORADENSTVÍ A SPRÁVĚ – BEST PRICE ENERGY – předkládá Mgr. 
Zdeněk Juránek, místostarosta města 

Místostarosta – vstoupili jsme do jednání kvůli zamýšlené úspoře. Jde o úsporu více než 1 mil. Kč. 
Dále představuje materiál. 
Starosta – chtěl bych vyjádřit poděkování panu místostarostovi, který se v této věci značně angažovat
a odvedl kus dobré práce. Pan Vybíral – naši úředníci nejsou schopni zpracovat si sami ? Jsem si jistý, 
že bychom to zvládli. Zaspali jsme, soutěží se 2 roky. Ing. Blaha – RM ukládá starostovi a…… jde o 
veřejnou zakázku na mobilní služby. Pokud jsou ale náklady na roční provoz 14 mega, mělo by jít již o 
nadlimitní veřejnou zakázku. Výběrové řízení. Starosta – nejde o to, kdo to zpracuje a kdo ušetří. 
Proto postupujeme takto. Veřejná zakázka na 300.000,- Kč, v Kuřimi byla s tímto dobrá zkušenost. 
Náklady jsou vysoké a ceny v Kuřimi měli vyšší než jsme měli my. Nelze šetřit v průběhu roku, jsou 
zde zavedené a závazné termíny. Změnit systém nyní, možnost se ohradit. Ing. Kocanda – jde o o.p.s. 
– sdružení obcí o určité velikosti – zvažovali jsme, co pro nás bude lepší. Výhoda je v tom, že nejsme 
vázáni na 2měsíční výpovědní lhůtu, v dalších letech úspora 5 %. Každý rok bychom museli jinak 
vyhlásit veřejnou zakázku a to by bylo příliš drahé. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje postup RM ve věci zabezpečení hospodárnosti a úspor města a zřizovaných PO ve 
spotřebě energií na další období prostřednictvím smlouvy o poradenství se subjektem: Best Price 
Energy, o.p.s., Domanín 232, 696 83 Hodonín, IČ:29283272 včetně předání správy odběrných 
zařízení při spotřebě el.energie a zemního plynu města Moravský Krumlov a jeho zřizovaných 
PO.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.
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Proti: 2 - VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef Ing.    

      Zdrželi se: 1 - DVOŘÁČEK Jiří

ZM pověřuje RM komplexní administrací zabezpečení hospodárnosti a úspor města a 
zřizovaných PO ve spotřebě energií na další období prostřednictvím smlouvy o poradenství se 
subjektem: Best Price Energy, o.p.s..

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr.

Proti: 2 - VYBÍRAL Josef,  BLAHA Josef Ing.   

      Zdrželi se: 0 

14. NÁVRH NA PŘEDÁNÍ MAJETKU MĚSTA DO SPRÁVY SMM - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení : 
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM
pozemek p.č. 1945/2 - 157 m2                 20000,00 Kč
pozemek p.č.   293    - 265 m2                   1020,00 Kč

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

15. DODATEK Č. 9 SMLOUVY O ZAJIŠTĚNÍ FINANCOVÁNÍ SYSTÉMU IDS JMK –
STANDARD NA ROK 2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje Dodatek č. 9 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JmK, subjektu: JmK, 
Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ: 70888337, ve věci financování dopravní obslužnosti města 
Moravský Krumlov - nadstandardu ve výši 1.127.993,- Kč na období roku 2012 v předloženém 
znění a pověřuje starostu města podpisem tohoto dodatku.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1- PROCHÁZKA Pavel

ZM ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat částku potřebnou na zabezpečení dopravní 
obslužnosti města (standardu a nadstandardu) na rok 2012 do návrhu rozpočtu města jako 
mandatorní výdaj.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1- PROCHÁZKA Pavel 

16. INFORMACE – SMLOUVA Č. 10051011 SE SFŽP – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 
místostarosta města 

Místostarosta – rekonstrukce hlásičů ve městě – rychlá administrace – jen na vědomí, prostředky 
jsou již na účtu města. 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Smlouvu č. 10051011 o poskytnutí podpory ze SFŽP v rámci Operačního 
programu životního prostředí na spolufinancování projektu: „Zpracování digitálního 
povodňového plánu a vybudování sítě varovného a vyrozumívacího systému pro město 
Moravský Krumlov“ uzavřenou se subjektem: SFŽP ČR, Kaplanova 1931/1, 148 00 Praha, IČ: 
00020729.

17. ZÁPIS Z 5., 6., 7. A 8. ZASEDÁNÍ KONTROLNÍHO VÝBORU – předkládá Ing. František 
Šlapanský, předseda KV

Ing. Šlapanský – KV doporučuje – dořešit org. zastoupení města v různých spolcích, předkládat 
jednou ročně zprávu o činnosti tohoto spolku. Dále příspěvky – spolky – 344.293,- Kč/1 rok.

Návrh usnesení :  

ZM bere na vědomí Zápis z 5. zasedání kontrolního výboru konaného dne 11.5.2011.
ZM bere na vědomí Zápis ze 6. zasedání kontrolního výboru konaného dne 29.6.2011.
ZM bere na vědomí Zápis ze 7. zasedání kontrolního výboru konaného dne 24.10.2011.
ZM bere na vědomí Zápis z 8. zasedání kontrolního výboru konaného dne 2.11.2011.
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Zastupitelstvo města pověřuje RM organizačně dořešit zastoupení města v jednotlivých spolcích 
a sdruženích. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Zastupitelstvo města ukládá zástupcům města v jednotlivých spolcích a sdruženích předkládat 
1x ročně zprávu o činnosti těchto spolků

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

18. NÁVRH NA PŘESUN INFOCENTRA ZE ZÁMECKÉ ULICE NA ULICI KOMENSKÉHO 
+ DOPLŇUJÍCÍ INFORMACE – předkládá ředitel MěKS Bořivoj Švéda

Starosta – čte materiál. 
Ing. Kocanda – bylo odloženo z důvodu, že jsme potřebovali zjistit, zda máme zájemce o využití 
tohoto prostoru. Máme tedy 2 nabídky. Pro město je ekonomicky efektivnější prostory pronajmout. 
Jsem pro tyto prostory pronajmout. Ing. Mokrý – ano, je lepší pronajmout tyto prostory. V Mor. 
Krumlově je již spousta barů, kaváren, jsou poloprázdné. Spíše prodejna nábytku je vhodnější. Pan 
Švéda – jde o unikátní místo pro zařízení Infocentra, lepší již nenajdeme. Jedná se také o prodeji
domu, kde již sídlí Infocentrum. Ekonomika je jednostranná. Ing. Kocanda – ano, prostory jsou 
vhodné pro Infocentrum, ale do budoucna řešíme zámek, filozofie by měla být taková, že Infocentrum 
bychom měli zřídit, co nejblíže jemu. A klidně i na samotném zámku. Máme 2 zájemce – navrhuji 
obálkovou metodu. Kdo dá vyšší nájemné. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje přesun IC a sídlo MěKS do prostor na ulici Komenského.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 1 – PROCHÁZKA Pavel

Proti: 5 - HOLÁTKO Rudolf, KOČÍ Irena, POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
DVOŘÁČEK Jiří
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Zdrželi se: 14 - BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

19. ZÁPIS Z JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY ZE DNE 29.11.2011 – předkládá Kamila Poláchová

Starosta – představuje materiál.
Paní Poláchová – do novin vypracujeme zásady pro dopisovatele. Vypracovala jsem je já. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstva město bere na vědomí zápis z jednání Redakční rady ze dne 29.11.2011.

20. SPRÁVA MAJETKU MĚSTA – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Pozemky
2. Nebytové prostory
3. Návrh majetku k prodeji
4. Vyřazení majetku
5. Informace -ČEZ Energo, KGJ, Zachráněná 364

a) žadatel

Pan Vybíral – proč směňujeme pozemky? Od lidí vím, že tam vede pěšinka – proč do soukromého 
vlastnictví? Pan Holátko – pozemky odkoupit. Pan Kabelka – co se týká pozemku žadatele, jde o 
pozemky v liškách. Ty, co chce směnit jsou pod tunelem, koryto záboru. Cena – ceny dány znaleckým 
posudkem – 31.000,- Kč. Ing. Kocanda – navrhuji uvést v usnesení dorovnání cen (s doplatkem). 
Starosta – pokud se znovu bude jednat o ceně – odkládá své rozhodnutí …

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města odkládá své rozhodnutí ve věci směny pozemků par.č. 1943/2 o výměře 81 
m2 a par.č. 25/9 o výměře 166 m2 ve vlastnictví města vedené na LV 10001 pro k.ú. Mor. 
Krumlov.

b) Žadatelé

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 2382/1 o výměře 957 m2 vedeného na LV 
10001 pro k.ú. Moravský Krumlov žadatelům za cenu 186.615,- Kč a nákladů spojených 
s převodem a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu 
podpisem smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr.
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Proti: 0  

Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

c) žadatelé

Ing. Mokrý – pozemek – vykupování vjezdu – bývalé ČSAD – zpevněné místo, tam se otáčí 
autobusy, ČSAD je soukromé. Je to vysokotonážní vjezd. Pozemek takto zpracovaný má hodnotu 1 
milionu. Budu proti tomu hlasovat. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nových pozemků par.č. 987/8 o výměře 38 m2 a par.č. 
987/3 o výměře 433 m2, které vznikly rozdělením původního pozemku par.č. 987/3 o výměře 471 
m2 vedeného na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov dle geomet. plánu č. 2366-27/2011 oběma 
účastníkům,  žadatelům, každému rovným dílem za cenu 42 460.-Kč a nákladů spojených 
s převodem a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu 
podpisem kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 11 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, KOCANDA Vlastimil, Ing., 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ 
Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., VYBÍRAL Josef

Proti: 1 - MOKRÝ Jaroslav, Ing.

      Zdrželi se: 8 - SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., KOČÍ 
Irena, JURÁNEK Zdeněk, Mgr. 

d) žadatelé

Návrh usnesení:
Zastupitelstva města schvaluje prodej pozemku par.č. 660/1 o výměře 336 m2, který vznikl 
oddělením z pozemku par.č. 660 dle geomet. plánu č. 2304-149/2010 a par.č 646/35 o výměře 27 
m2, který vznikl oddělením z par.č. 646/28 dle geomet. plánu č. 2399-70/2011, který vyhotovil 
Ing. Milan Jelínek  vedených  na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov žadatelům za cenu 325,-
Kč/m2 a nákladů spojených s převodem majetku a převod  majetku z evidence SMM do evidence 
majetku města  a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Z jednání odchází PharmDr. Marie Strieglerová – 17.31 hod. – v této chvíli je zastupitelů celkem 19.
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Přestávka – 17.32 - 17.40 hod.

e) stavební místa na ul. Slunečná

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej stavebního pozemku par.č. 646/28 výzvou zájemcům 
k podání nabídky kupní ceny formou obálkové metody s nejnižším podáním 325,- Kč/m2.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

2. Nebytové prostory v objektu na  ul. Komenského 144 – dva zájemci

Starosta – upřesňuji materiál. Zastupitelstvo města odložilo svoje rozhodnutí ohledně přemístění 
MěKS do prostor objektu na ul. Komenského 144, které hodlá využívat  pro svoje účely.  V době 
zveřejnění těchto prostor projevili zájem o pronájem dva zájemci, pro účely uvedené v jejich 
žádostech. Rada města se tímto zabývala, ale nedošla k žádnému rozhodnutí s tím, že jednotlivé 
žádosti budou předloženy  zastupitelstvu  města k rozhodnutí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádosti zájemců a postupuje projednání pronájmu 
nebytových prostor radě města ke schválení. 

Ing. Kocanda – navrhuji obálkovou metodu na zjištění zájmu. Pí. Kočí – dávám protinávrh –
obálková metoda hned. Starosta – nejdříve určit, co tam chceme. Možnost volby. Paní Kočí –
myslím, že obě činnosti jsou již ve městě, jde spíše o to, kdo nabídne za pronájem víc. Pan Holátko –
kavárna nebude hlavní náplní – půjde jen o prostor, kde budou zákaznice čekat – solárko, nehtové 
studio, kadeřnictví. Paní Polachová – potřebuje prostě rozšířit prostory. Pan Kabelka – nájemné 
zaplaceno za celý prostor, 170 m2 okolo 10.000,- Kč/měsíc. Prostory jsou předurčeny k prodejní 
činnosti. Je nutná rekolaudace, WC pro návštěvníky, odvětrávání,….Z hlediska nákladů nevyslovila 
žadatelka žádné podmínky. Starosta - Pro nábytek – 2 členi ZM. Pro kosmetický salon – 13 členů ZM.

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města doporučuje RM schválit pronájem nebytových prostor žadatelce.

3. Návrh majetku k prodeji.

Starosta – proč potřebujeme prodat některý z majetku - ukazuje tabulku : na tyto projekty jsou potřeba 
dotace, nejdříve je zde uvedena celková výše projektu, výše možných dotací v jednom řádku, 
spoluúčast města na dalším, plus ještě spoluúčast ostatních subjektů. Tedy důvody na prodej 
nemovitostí města - potřeba tyto projekty mít z čeho financovat. Jde o : Kanalizace Rokytná, Polánka 
s návazností na průtah SÚS – stále čekáme na vyjádření Státního fondu životního prostředí 
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k zásobníku investičních akcí (otevření zásobníku dotací). Dále Sokolovna (katastrofální stav), Zámek 
Mor. Krumlov, letní koupaliště, hřiště u ZŠ Klášterní – děti nemají, kde cvičit. Starosta – povedu 
jednání s Inchebou – financování oprav - 4/8 MK, 2/8 JmK, 1/8 město, 1/8 Incheba. Bc. Procházka –
pokud tam není Epopej, my do toho budeme dávat peníze? Starosta – zatím se bavíme o případných 
spolupodílech. Jde zatím o hrubý finanční nástřel, jakým způsobem na tyto akce získat finanční částky. 
Dnes jsme se také s místostarostou domluvili na podání žádosti na ČEZ (opakovaná žádost), která je 
směřována na zafinancování buď hřiště na ulici Klášterní či na úpravu dvora MŠ Palackého. Také 
žádost na Živé pomezí. Dále jde o komunikaci v Domcích – tento projekt již schválen, dále zlepšení 
energetických vlastností MŠ Husova. Zde též podaná žádost na Státní fond. Orientační systém – je již 
částečně vyroben. Nelze zabetonovat do země, je zima. Domov pro Seniory v Rakšicích – výběrové 
řízení na projektovou dokumentaci. Ten by výrazně doplnil sociální systém našeho města. Každopádně 
jde pouze o hrubá čísla bez výběrových řízení. Pokud bychom prodali majetek, o kterém uvažujeme, 
peníze by byly použity pouze na tyto investiční akce. 
Další tabulkou jsou naše dluhy, které město dluží a to ve výši 14 milionů, v příštím roce 15 milionů a 
zde se budou částky postupně snižovat až na rok 2019, kdy bude cena stanovena na 7 milionů. Náš 
ukazatel dluhové služby je v tuto chvíli ve výši 8 % bez revolvingu a kontokorentu, bez věcí, které 
banky neberou do úvahy. Toto předám do Finančního výboru, aby jste měli tuto zprávu kompletní. 
V tabulce – návrh kupní ceny nemovitostí vyčleněných k prodeji…… jsou zde uvedeny nejvyšší 
možné ceny, které bychom prodejem mohli získat. 
Ing. Kocanda – dluhovou službu nemá město vysokou, dá se uvažovat o dalším úvěru. Problém je 
s cash flow. V této situaci nejsme schopni z tohoto důvodu splácet další úvěr. Nejsme tedy schopni 
vzít si další úvěr díky cash flow. Je to tedy hlavním argumentem k nabídnutí nemovitostí k prodeji. 
Reálně jiná cesta neexistuje.
Mgr. Košíček – uvědomuji si, že je potřeba doinvestovávat všechny tyto akce, jsem za ně rád, město 
by se mělo rozvíjet. Ale je třeba si také uvědomit, že ti co přijdou po nás, ty generace přicházející po 
nás, budou mít své investiční potřeby. Například restaurace „U Blondýny“ je přeci zlatým vejcem, 
proč se ho zbavovat. Dalšími jsou nemovitosti na náměstí, na ulici Zámecká. Město by mělo mít také 
stále možnost zasahovat do vzhledu nemovitostí na náměstí. Ke každé nemovitosti usnesení zvlášť – to 
by bylo vhodnější. Ing. Kocanda – výběr vznikl tak, že ze začátku proběhlo x kol o návrzích, filtrovali 
jsme. Je potřeba se dostat na určitou částku, musí být dobře prodejné, musí si nalézt svého kupce. 
Dnešní situace je špatná pro prodej za každou cenu. Výsledné ceny navržené ZM jako doporučené 
vychází z ceny prodejní. V tuto chvíli bychom museli nájemné zdražit skokově, abychom je všechny 
mohli opravit. U Blondýny – 20 let nájem – 2x více cena odhadovaná – 5 miliónů. Musí to být 
oboustranně výhodné, po uplynutí 20ti let bude jeho. Pan Vybíral – proč máme takové množství 
projektů, když dneska budeme nevýhodně prodávat takové množství pozemků, majetek. Bylo by 
nejjednodušší vybrat 2 projekty, které budeme dělat. To je na 20 let dopředu. Starosta – ne není to na 
20 let dopředu. Vidíte tam ty dotační možnosti, které jsou a je potřeba potom říct, které nechcete dělat. 
Ne z toho alibisticky utíkat, ne aby za mě někdo řekl – ale napevno řekněte – vyberte ty 2. Pan 
Vybíral – tak do příště bychom se měli domluvit. Starosta – ne, řekněte, které ne. Pan Vybíral – teď 
z fleku ti to neřeknu. Starosta – mě irituje Váš alibismus. 
Pan Vybíral – tak dávám návrh do dalšího zastupitelstva, aby si strany připravily, který projekty 
budou mít prioritu a co budeme dělat. Třeba 2 nebo 3, ale všechny v tomhle směru a prodáme za jeden 
rok veškerej majetek. Starosta – nevím, jestli jste si dobře zjistil stavy, které tu jsou. Pokud my 
nebudeme připraveni na kanalizaci v Polánce a Rokytné, nebude udělaná kanalizace. Pokud nebudeme 
připraveni na kanalizaci v Polánce a Rokytné, nebude udělán průtah. Sokolovna je v dezolátním stavu. 
Zámek – všichni jsme se shodli na tom, že je potřeba jej začít opravovat. Koupaliště? Celý Moravský 
Krumlov chce koupaliště nebo bazén. Všichni jsme se shodli na koupališti. Hřiště na ZŠ Klášterní (500 
dětí) nemá kde cvičit. Komunikace v Domcích – letitý problém, oprava nutná. Zateplení MŠ Husova –
již zateplení ZŠ Ivančická nám nese prostředky do rozpočtu. Orientační systém pro M.K. máme 
zadarmo. Domov pro seniory v Rakšicích není ještě vyjasněn. Tak řekněte, kterou akci. Pan Vybíral –
navrhuji do příštího ZM připravit ve svých stranách, co bude priorita. Místostarosta – prioritou je 
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téměř vše – kanalizace, průtah, ostatní. Zjistit kolik z prodeje dostaneme. Hledejme prostředky. Pokud 
z toho budou prostředky malé, nebudeme prodávat. Tady ale nízké částky nevidím. Starosta – my 
s vámi řešíme návrh možnosti prodeje našeho majetku. Jde o seriózně předložený seznam možných 
investičních akcí, seriózně předložený seznam možných prodejů nemovitostí. Co budou moci prodávat 
naše děti? Ruinu zámku, ruinu sokolovny? Toto jsou věci, které když opravíme, oni mohou prodávat. 
Pan Holátko – souhlasím s Mgr. Košíčkem. Majetky v centru neprodávat, zlaté vejce Blondýna – na 
jedné straně chceme peníze z pronájmu např. Jedličkova, aby město mělo peníze a na druhou stranu se 
u blondýny zbavit vysokého pronájmu. To nechápu. Proč se kupovala Sokolovna, když už je ruina 
teď? Starosta – sokolovna se nekupovala, je v nájmu 20 let. Vzali jsme ji jednoznačně proto, že by 
dávno již spadla. Díky nám se udržela doteď. Bez nás by ji neopravili. Pan Holátko – v Krumlově mě 
točí jednu věc. Máme tady 6 tělocvičeníček, 3 hřišťátka. Vše děláme - něco, udělejme něco pořádného 
a ne že to bude mít 5 metrů. Starosta – opět líbivé vyjádření. V této chvíli z Ministerstva školství 
přislíbenou dotaci  ve výši 6 miliónů korun na výstavbu sportovní haly. Pozemek musí být ale 
v majetku Ministerstva školství, u nás jde o plochu Výchovného ústavu. Na koupaliště není problém ti 
dodat veškeré potřebné dokumenty. Co je v centru města takového typu? Pan Holátko – rodinný dům 
č. 49 – podle mě klenotnictví. To je kravina naprostá to prodávat. Dům na Zámecké 25 – to je ten, co 
je tam Infocentrum? To je jak je květinka. Tam si myslím taky, že je dole obchod, že je blbost to 
prodávat. Pardon, že mluvím tak, jak mě zobák narostl. Ulice Palackého 137? To je policajtskej dům. 
Tam bych s tím nějakej zásadní problém neměl. A bytový dům Zámecká 2? Tam je Infocentrum – to si 
myslím, že je dům, co patří k zámku, historicky a pokud se boxujem o zámek se toho zbavovat. 
Starosta – pozor neboxujeme se o zámek. Je potřeba si uvědomit, že třeba u té Blondýny, pokud ji 
neprodáme, je nutné do ní investovat, do jejích úprav, rekonstrukce. Jsme povinni investovat nemalé 
částky. Mgr. Košíček – u takto zásadní věci je potřeba svolat pracovní ZM. Nebráním se prodeji 
nemovitostí městského majetku a tím k dofinancování. Naše děti budou řešit ty stejné problémy co my. 
Za 50 let bude dosluhovat Obecní úřad, cokoliv. Budou stát před stejnými problémy jako my. 
Z hlediska haly u ústavu, ta situace je dobrá. Hala s pevnou konstrukcí 40-50 m. Ministerstvo tomu 
nakloněno je. Mám problém s ulicí směrem k zámku a s náměstím. Nebudeme moci ovlivnit vizáž 
náměstí. Ovlivnit služby, které se v těch domech poskytují. Zbavením se vlastnictví již nebudeme mít 
šanci cokoliv ovlivnit. To by byla chyba. Město by v té centrální části mělo jít opačným směrem. 
Kupovat zde nemovitosti – internát, který jsem v jiných městech neviděl. Prodej nájemních bytů 
vítám. Zkusit nahledat k prodání ty nemovitosti, u kterých to nebude tak bolet. Pan Procházka –
myslím, že zámek, pokud do něj nebudeme investovat či do něj nevstoupíme a on spadne, tak Incheba 
je s.r.o. a my to za těch 25 miliónů budeme odklízet. To stejné je ta sokolovna. Ty jsi řekl, nechat 
spadnout. To by ale stálo 5 miliónů ji odklidit. Jde o těžké rozhodnutí města, jak do toho vstoupit. Je 
nejjednodušší, když město nemá žádný majetek a jsou taková města – např. Ivančice. Je pěkné koupit 
majetek, ale za co to koupit a za co to udržovat. Za mě nejdříve prodat byty, mezi námi konflikt 
nebude a lidem to pomůže. Jakmile ale začneme prodávat takové kvantum bytů, cena klesne na 1/3. 
Mgr. Košíček – nerozumím tomu, proč bychom se měli zabývat investicemi do Blondýny? Pokud chci 
někde podnikat a město mi dá prostor, musím počítat s tím, že musím do toho investovat. Starosta –
jsme povinni splnit základní hygienické podmínky. Jedná se o odsávání. Pan Kabelka – veškeré 
smlouvy při uzavírání máme nastaveny tak, že nájemce prohlašuje, že prostory jsou určené k tomu 
účelu podnikání. V tomto případě jde o odsávání, které v době uzavření smlouvy 1998 bylo funkční. 
Od té doby tam byla minimálně 2x hygiena. Je to otázka 150.000,- Kč. Pan Vybíral – pokud se z toho 
vybíral nájem, část se měla vracet do údržby. Pan Kabelka – veškerá část vybraná se vrací do údržby. 
Bohužel plynou i do nemovitostí, které nám žádný příjem nepřináší. Ing. Kocanda – chci se vrátit 
k těm nájmům, že je to dnes zlaté vejce, že ten nájem nese. Nájem se stanovil v roce 1998, a pak se 
prodlužoval dodatkama, nevznikaly tržní nájmy. Nájmy dnes vydražit, abychom zjistili tržní nájemní 
hodnotu objektu. Všechny objekty na náměstí, každý s jinou marží, a chtít po nich jednotný nájem – to 
je paradox. Město má říct, tady bude lékárna, kdo dá víc, bude provozovat lékárnu. Tak tedy 
stanovíme tržní nájem. To neproběhlo a nájmy tímto způsobem stanoveny nejsou. Dnes doporučuji 
ZM odložit tuto věc, zřídit komisi, ve které bude každý, kdo má v této věci zájem a ta bude pracovat 



11. zasedání ZM, konané dne 19.12..2011

19

s nějakými materiály popř. společně s RM navrhne ZM jiný seznam – pojďme se o tom bavit. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města odkládá své rozhodnutí ve věci návrhu majetku města k prodeji.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - TŘETINA Tomáš, Mgr.

Starosta - Svolám pracovní setkání zastupitelstva města. Jednání proběhne po Vánocích – připravíme 
podkladové materiály – o nemovitostech, které vlastní město. Připravte si vlastní materiály k diskuzi. 
Přijděte již s vlastními návrhy. 

Bod 3 a)

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města schvaluje dodatek č. 1 ke Směrnici města Moravský Krumlov č. MěÚ 
10/2009 v předloženém znění dle přílohy č. 1.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr.,
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

4. Vyřazení majetku

a) rodinný dům č.p. 220

Ing. Mokrý – minulý týden tam byl opět požár, nic nezůstalo. Starosta – odklizeno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje vyřazení majetku inv. č. 684 – rodinný dům č.p. 220 z evidence 
majetku SMM.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
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František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

b) sloupové hodiny

Ing. Kocanda  - nevhodný postup v této věci. Nevěřím tomu, že jsme schopní udělat za 18.000 Kč  
hodiny. Ing. Mokrý – jde o obecný problém. Firma má povinnost – odpovědnost – pojišťovna má
povinnost škodu uhradit. Jde o spor dodavatele a pojišťovny. Pan Kabelka – povinné ručení z vozidla 
– škodu způsobilo vozidlo dodavatele stavby. Hodnotu vyčíslil likvidátor. Novou hodnotu od 
pojišťovny dostaneme. Ing. Kocanda – chci jednat s firmou, předání stavby jako škody. Starosta –
věc má určitý harmonogram. V této chvíli jde o vyřazení rozbitých hodin. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje vyřazení majetku inv. č. 767 – sloupových hodin z evidence 
majetku SMM.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

5. Informace -ČEZ Energo, KGJ, Zachráněná 364

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou zprávu o průběhu jednání ve věci instalace a 
provozování KGJ v nebytových prostorách kotelny sídliště Zachráněná.

21. ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU ROKYTNÁ ZE DNE 01.12.2011 - předkládá 
Ing. Lenka Dobešová

Starosta – čte materiál.
Ing. Šlapanský – jízdní řády, zlepšení četnosti – linka, aby pokračovala přes město k domu zdraví. 
Chci, aby se s tím už něco udělalo. Zajet na město – odvést děti a starší lidi do domu zdraví. Starosta
– jakýkoliv zásah do Kordisu je navýšením na nadstandard. Pokud budeme tento spoj, chtít bude to stát 
45.000,-. Musíme nachystat variantu, kolik by to stálo – tam a zpátky – připravit celý materiál. Dodat 
konkrétní časy, spojit s OV, vytipovat spoje, aby ale nejezdil pouze 1 člověk. OV musí přijít 
s návrhem, které spoje by to byli – zajištění odvozu dětí. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná ze dne 
01.12.2011. 
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22. KORESPONDENCE – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

a) Žádost o náhradu škody způsobené os. automobilem v majetku města Moravský 
Krumlov 

Starosta – ZM pověřilo RM dalším jednáním ve věci náhrady škody poškozené. Pan Dvořáček –
v této věci postupovat citlivě. Posudky by se neměly lišit o tisíce – projednat RM s citlivostí – paní 
poškozena – šofér uznán vinným – město by mělo paní vyjít vstříc. Starosta – dáme na pojišťovnu, 
jde o napadení pojišťovny jejího posudku, připravíme materiál na RM. Pí. Kočí – když budeme žádat 
o další posudky, bude to dražší – prodlužování to prodraží. Starosta – nemohu k tomu dát hlasovat, 
jde o nezákonný střet. 

Z jednání odchází Ing. Vlastimil Kocanda – 18.55 hod. – v této chvíli je zastupitelů celkem 18. 

Pí. Poláchová – vznikla jí i škoda na zdraví, 10.000 je minimální, město by se mělo zachovat 
morálně. Starosta – nemám s tím problém. Soudní líčení je ukončeno, s naším právníkem 
postupujeme podle zákona, navrhuji teď zastupitelstvu města : pověřuje RM dalším jednáním ve 
věci….. Na dalším zasedání ZM budete informování o vyřešení této kauzy. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města pověřuje RM dalším jednáním ve věci náhrady škody poškozené.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, 
Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - MOKRÝ Jaroslav, Ing.

23. RŮZNÉ - DODATEČNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ – předkládá Ing. Pavel Vavřina, 
tajemník MěÚ

a) Smlouva o poskytnutí dotace pro MěKS Moravský Krumlov 2011 - předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení:
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK č: 11316/11/OKH subjektu: JmK, 
Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ:70888337 ve výši 100.000,- Kč na výdaje spojené 
s marketingovou strategií „Slovanská epopej patří do Moravského Krumlova. I já na tom 
trvám“ v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ 
Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
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Miloslav, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

24. DISKUZE

Paní Novotná – chtěla bych poděkovat všem zastupitelům, kteří hlasovali pro prodej pozemků a 
nepodlehli dezinformaci Ing. Mokrého. Když už mluví o ceně 1 miliónu korun, tak jako zastupitel a 
zástupce města měl vědět, že by tuto cenu měl doložit. Asi se pohyboval v Praze nebo v Brně, nevím, 
kde. V nájmu toho prostoru jsme již několik let. Tuto cestu udržujeme, opravujeme. Kromě toho, že se 
staráme o tu cestu, staráme se o celý park – ten hnojíme, stříháme, sečeme, dosazujeme…Dále – svého 
času se zde projednávala výnosnost a výtěžnost záchodů na autobusovém nádraží. Dokonce se zde 
schvalovalo navýšení prostředků na provoz. Pan Ing. Mokrý (možná je to i v zápise) měl poznámku, že 
pokud by se to dalo do soukromých rukou vlastníků, tak by jistě tento prostor byl výdělečný a město 
by ještě získalo finanční prostředky z tohoto pronájmu. Chtěla bych tedy vyzvat pana Ing. Mokrého, 
jestli by jako osoba samostatně výdělečně činná se neujala tady tohoto prostoru a ten zisk, se kterým si 
neumí nikdo poradit, on ví, jak na to, by těch 100.000,- Kč městu za rok donesl. Starosta – omlouvám 
se, v interpelacích nedal slovo panu místostarostovi k probíhajícím či dokončeným investičním akcím. 
Místostarosta – průtah dokončen, chodník se dá do pořádku, řešíme hodiny se Skanskou. Dále 
dokončeny sociálky na WC – lidé děkují. Digitální plán - rozhlas a jeho nastavení, dávejte podněty do 
okolí, ať se to dá ještě nějakým způsobem nastavit. Kanalizace – letos dokončena stoka vedoucí pod 
hradbami, nepořádek na příjezdové cestě 2012, dokončena S.K.Neumana, ulice Tiskárenská, 
K.H.Máchy zapravení v roce 2012. Znojemská převaděč naproti Kolisovi - obyvatelé napojení až bude 
vše napojené. V jarních měsících ulice Znojemská, Rakšická, - zapravení asfaltem. V krátkosti se ještě 
vrátím k BDS – příjem z ní mohl posloužit ke zkvalitnění komunikací. Ale to už je nyní jedno. 
Ing. Lang – na autobusovém nádraží by měla být umístěna po dokončení WC informační tabule.
Starosta bylo slíbeno, Kordis nedá ani korunu, bude v dikci města, v roce 2012 dotace z ČEZu
(300.000,-), návrh Bc. Procházky, je umístit tabuli na náměstí. Je ještě otázkou diskuze. Chci Vám 
všem poděkovat za dobrou práci, kterou jste za město provedli. Děkuji za Vaše názory, střety, která 
tato jednání posouvají vpřed. Děkuji všem zaměstnancům Městského úřadu pod vedením tajemníka 
Ing. Pavla Vavřiny, taktéž odvádějí kus poctivé práce. Děkuji ředitelům příspěvkových organizací, 
jejich práce je velmi výrazná pro potřeby města. Přeji Vám všem – krásné a pohodové Vánoce. Užijte 
si je v klidu, v pohodě, zároveň veselého Silvestra a šťastný nový rok 2012. Omlouvám se z dalšího 
jednání – 19.10 hod. 

25. USNESENÍ

Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl : Mgr. Jan Košíček                      . 

26. ZÁVĚR

Pan místostarosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 19.35 hodin.
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Zapisovatelka :
…………………………………..
          Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:

…………………………………..
    Jiří Dvořáček

        

                                                             …………………………………..  
Ing. Jaroslav Mokrý

     

V Moravském Krumlově, dne 23.12.2011

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek              Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                starosta města Moravský Krumlov
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